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Geachte commissieleden, 

 

Namens uw voorzitter, mevr. A. Kuik, nodig ik u uit voor de vergadering van de 

raadscommissie Onderwijs en Welzijn op woensdag 4 juni  a.s. vanaf 20.00 uur in de  

Oude Raadzaal.  

 

Een aantal opmerkingen t.a.v. de agenda: 

 

A3. Afspraken en planning:  
Besluitenlijst van 7 mei 2014: 

In de besluitenlijst staat vermeld dat bespreking van de evaluatie van de Kunstraad over de 

Cultuurnota met een reactie hierop van het college in juni kan. De reactie van het college is 

echter nog niet ontvangen, maar wordt in de loop van volgende maand verwacht.  

Daarom zal bespreking van deze evaluatie pas na de zomervakantie in september kunnen. Bij 

deze bespreking worden de huisvestingsproblemen (en mogelijke oplossingen) van culturele 

instellingen betrokken, evenals de collegebrief met beantwoording motie museumvisie. 

 

LTA: 

In juni vinden LTA-gesprekken plaats tussen uw voorzitter en de portefeuillehouders. Dan zal 

de LTA geactualiseerd worden en de planning voor het 3
e
 en 4

e
 kwartaal zoveel mogelijk 

worden ingevuld.  

 

IM-lijst: 

In de lijst met initiatiefvoorstellen en moties zijn de nieuwe portefeuillehouders opgenomen.  

 

B1. Krediet aanleg pupillenkunstgrasveld sportpark Stadspark (raadsvoorstel)  

Het college heeft de raad een brief geschreven (9 mei) waarin zij meldt dat vooruitlopend op de 

besluitvorming in de raad alvast wordt begonnen met de uitvoering van de aanleg van het 

pupillenkunstgrasveld. Dit is gezien de voortgang noodzakelijk, omdat in de 

vaststellingsovereenkomst tussen Gronitas/De Vogels en de gemeente is afgesproken dat dit 

kunstgrasveld vóór 1 september gerealiseerd moet zijn.  

Het presidium van 7 mei heeft hiermee ingestemd, maar heeft een voorbehoud gemaakt t.a.v. de 

voorgestelde dekking. De discussie zal daarom met name over deze dekking gaan.  
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B.2. Schriftelijke vragen en antwoorden over de roeifaciliteiten.  

De fractie van Student en Stad heeft gevraagd om deze vragen en antwoorden te agenderen. Ook 

heeft de fractie bespreekpunten aangeleverd, deze zijn aan de agenda gehangen.  

 

 

 

 

met vriendelijke groet, 

namens de voorzitter, 

 

Greet Mulder,   

raadsadviseur  

gemeente Groningen.   


